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ZApYTANIE 

W nawiązaniu do komunikatu rzecznika prasowego Urzędu Miasta Kędzierzyna-Koźla z dnia 

29.11.2017 L, w ktÓI}'m przekazano informację, że urząd zmniejszy wynagrodzenie wykonawcy, (tj. 

finny HUCZ Sp. z 0.0.) realizującego inwestycję przebudowy i rozbudowy alei Jana Pawła n w 

Kędzierzynie-Koźlu na odcinku od skrzyżowania z uL Głowackiego i uL Matejki do skrzyżowania z 

uL Milą i uL l Maja, o wartość niewykonanych robót oraz, że zostanie też wydłużony okres gwarancji 

na ten odcinek aL Jana Pawła II, na którym grubości wykonanych warstw jezdni różniły się od 

ustalonych, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

l) O jaką wartość zmllleJszono wynagrodzenie firmy . Hucz Sp. z o.o.? - proszę O przekazanie 

infonnacji w ukJadzie kwota należna wykonawcy wynikająca z 7llwartej umowy a kwota 

wypłacona wykonawcy. 

2) Czy i kiedy zawarto z wykonawcą porozumienie (podpisano aneks do umowy~ o wydłużeniu do 10 

lat okresu gwarancyjnego na konstrukcję jezdni głównej alei Jana Pawia n od km 2 + 550,00 do km 

2 + 725,00? 

z poważaniem 
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